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A magyarkanizsai belügyi osztály néhány volt dolgozója 2004-ben javaslatot tett kollégáinak, hogy hozzák létre nyugdíjas szervezetüket, 
de mivel az észak-bánáti közigazgatási körzetben, ahova Magyarkanizsa is tartozik, nem létezett ilyen szerveződés, az indítványozók Szabad-
kához fordultak. A belügyesek ottani nyugdíjas szervezete örömmel fogadta őket, hiszen a körzetesítés előtt éppen velük álltak a legszorosabb 
kapcsolatban, éltek még az intézményi kapcsolatok és a személyes ismeretségek is. A magyarkanizsai nyugdíjas szervezet önállósodására 
2008-ban került sor. 

– Ágazati nyugdíjas egyesületünk önállósítását, amihez a szakmai segítséget a topolyai és szabadkai rokonegyesületektől kaptuk, első-
sorban az indokolta, hogy időben, pénzben és üzemanyagban is sokba került a szabadkai ülésekre, rendezvényekre, akciókra való utazgatás. 
Egyesületünk a községi nyugdíjas egyesület kereteiben, helyi szervezeti státusban, mint ágazati egység működik és a pártolótagokkal vala-
mint tiszteletbeli tagokkal együtt mintegy 50 tagot számlál. Utóbbi megoldásra azért volt szükség, mert egyúttal tagjai vagyunk a nyugdíjas 
belügyi dolgozók szerbiai asszociációjának is. Mai jubileumi ünnepségünkre mintegy 150 vendéget hívtunk meg egész Szerbia területéről, 
akik között itt vannak az asszociáció és a testvéregyesületek képviselői valamint a szegedi nyugdíjas rendőrkollégák is. Egyesületünk érdek-
védő szerepéből kifolyólag nem hagyhatjuk fi gyelmen kívül a szerb kormány megszorító intézkedéseit, amelyek a mi nyugdíjas társainkat is 
érzékenyen érintik. Annak idején, amikor mi vonultunk nyugállományba, egyesek már 15, 20, sőt több mint 30 éve, lényegesen alacsonyabb 
fi zetésekkel mentünk el, mint amelyeket néhány évvel ezelőtt meghatároztak, ezért nem mindegy, hogy tőlünk is, meg a lényegesen magasabb 
alappal nyugdíjba vonuló társainktól is egyaránt levonják a 10-10 százalékot. Nem tudom, segíthetünk-e ezeken a problémákon, mindenesetre 
megpróbáljuk kiharcolni legalább azt, hogy a levonás méltányosabb legyen – nyilatkozta Bálint István, a magyarkanizsai belügyi dolgozók 
ágazati nyugdíjas egyesületének elnöke. 

A Művészetek Háza nagytermében megtartott jubileumi ünnepség a Tisza Menti Tamburazenekar fülbemászó muzsikájával kezdődött, 
majd a megjelenteket Bálint István köszöntötte. Felszólalásában vázolta az eltelt tíz esztendő legfontosabb eseményeit, amelyet a kivetí-
tőn fotók, fi lmrészletek illusztráltak. Láthattuk például azt a kartonpapírt is, amelyre anno egy rögtönzött együttműködési megállapodást 
írtak alá a szegedi nyugdíjas kollégákkal, amit tulajdonképpen csak a szombati ünnepségen öntöttek hivatalos formába. Egy évtized alatt a 
magyarkanizsai belügyi dolgozók nyugdíjasainak ágazati helyi szervezete kiváló kapcsolatokat épített ki a szerbiai rokonszervezetek egy 
részével, akikkel baráti, szakmai és sporttalálkozókon is rendszeresen összejöttek az évek folyamán. 

Az ünnepségen az egyesület egyik rangidős tagja, Varbai Mihály, átadta az emlékplaketteket és a köszönőleveleket az arra érdemes tagok-
nak, intézményeknek  és szervezeteknek.       

A nyugalmazott belügyi dolgozók közül emlékplakettet kapott Miodrag Adamović, Bálint István, Ilek Mária, Iván László és Svetozar 
Onjin. A magyarkanizsai önkormányzatnak szóló emlékplakettet Lackó Róbert, a községi képviselő testület elnöke, a rendőrállomásét pedig 
Rekecki Titusz, a magyarkanizsai rendőrség elöljárója vette át. 

Köszönőlevélben a Szerb Belügyminisztérium és a nyugdíjas belügyi dolgozók szerbiai asszociációja mellett Vladimir Večić, valamint a 
szabadkai, topolyai, óbecsei, újvidéki, szabácsi (Šabac), loznicai, smederevói és szegedi testvéregyesületek részesültek. 

A jubileumi ünnepség barátkozással és közös ebéddel a Gyógyfürdő éttermében zárult.
Bödő Sándor

Tízéves a belügyi dolgozók 
nyugdíjas egyesülete

– A jubileumi ünnepségen emlékplaketteket és köszönőleveleket is kiosztottak – 


